
La Junta de Portaveus consultarà al Consell d’Entitats la ubicació de l’estació
dilluns, 7 de març de 2016 21:26

Avui matí la Junta de Portaveus del Consell de Formentera, formada pels portaveus de cada
grup polític amb representació al Consell i el president de la institució insular, Jaume Ferrer
s’ha reunit per tractar la proposta de les administracions d'Autoritat Portuària i de l'Ajuntament
d'Eivissa sobre la ubicació de l’Estació Marítima de Formentera al port de Vila.

  

El president els ha explicat la proposta que li va traslladar el president de l’APB, Joan Gual de
Torrella, el passat divendres. “Consisteix a fer un abaixador a la part nord del Martell al port
d’Eivissa, perquè baixin els passatgers, i després les embarcacions vagin al lloc que ells
consideren serà la pròxima ubicació de l’Estació Marítima de Formentera als Molls Comercials”,
segons ha relatat Jaume Ferrer.

  

En aquest sentit, el president ha transmès els dubtes que tenen sobre aquesta proposta que
només contempla fer una aturada al Martell pels vaixells que vagin de Formentera cap a
Eivissa, i no pels que vinguin d’Eivissa cap a Formentera. “Aquest és un dels punts que s’han
de parlar perquè també es pugui embarcar en aquesta zona”, on ha recordat que el projecte de
l’Autoritat Portuària no preveu posar cap tipus de servei. La Junta de Portaveus ha acordat
“esperar a la celebració del Consell d’Entitats que d’avui a les 19.30 hores, on es debatrà
aquest tema, per prendre una decisió”, segons ha conclòs.
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